
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Brno, Bednářova 28 
16. května 2023 

 
Přítomni: 
 
Vlastimil Černý – ředitel školy, j.h. 
 
Eva Vojtěšková – zástupce ZŠ 
Renata Svobodová – zástupce ZŠ 
Karel Žák – zástupce ZŠ 
 
Richard Vašíček – zástupce ÚMČ 
Antonín Trčálek – zástupce ÚMČ 
 
Marika Klímová – zástupce rodičů 
Michal Churavý – zástupce rodičů 
Kateřina Pavlíčková – zástupce rodičů 
 
Nepřítomni: 
Jakub Holas – zástupce ÚMČ 
 
 
 
1. Proběhl zápis – navršila se kapacita školy, školní jídelny i družiny. K dnešnímu datu 56 rozhodnutí o přijetí.  
      2 třídy po 28 dětech. V jedné třídě asistent pedagoga. Dříve se třídy rozdělovaly na 2 skupiny, v tuto chvíli nejsou      
      místnosti. V rejstříku škol – navršení kapacity – ŠD 3 oddělení, bude nutné otevřít 4. oddělení. V příštím roce jen  
      první třídy obsadí 2 oddělení. 
 
      Do budoucna úvaha o navýšení kapacity školy – třídy, jídelna, družina. 
 
2. 60. výročí založení školy – v sobotu 23.9.2023. Program bude probíhat v areálu školy. 
 
3. Podněty ze strany rodičů: 

 
• Platby převodem na účet školy – riziko posílat po dětech peníze, zátěž pro třídní učitele, mohou nastat zmatky 

při platbě – účet je přehledný, zátěž na rodiče – často chybí daná částka v hotovosti. 
 

• Webové stránky školské rady jsou nefunkční, neaktuální seznam členů, chybí zápisy ze zasedání. 
 
Vyjádření ředitele školy a zástupce ZŠ: chybí pracovní síla na kontrolu plateb, není možné kontrolovat každou částku. 
Větší platby je možné platit převodem (školy v přírodě, lyžařský výcvik…), menší platby nadále hotově (divadlo, 
výstavy…). Škola se pokusí najít nejlepší řešení pro obě strany. Úvaha o pracovní síle, která by měla na starosti platby 
na účet – předložení požadavku na ÚMČ. 

 
• Konzultační hodiny – hovorové hodiny – nefungují časy, ať rodiče přijdou kdykoli. Požadavek zveřejňování 

tabulky cca 14 dní před hovorovými hodinami. 
 

• Komunikace zástupců školské rady s rodiči – z důvodu GDPR není možné poskytnout, návrh zajistit souhlasy 
rodičů k předání kontaktů třídním důvěrníkům. 

 
• Klasifikace po absencích – odstup, kdy žák není zkoušen, nepíše písemné práce. 

 
Zástupci ZŠ budou reagovat na podněty ze strany rodičů. 
 
4. Podněty ze strany ÚMČ: 
 
• Zástupce ÚMČ Antonín Trčálek – poděkování za opravu lanovky, plot před školou – ve spodní části – havarijní 

stav. Dle ředitele školy jsou jiné priority – vjezd aut k jídelně, horní hřiště je v havarijním stavu. Škola dala požadavek 
panu Jelínkovi – investice. Ředitel školy navrhuje předat požadavek ÚMČ – ta osloví firmy, případně doporučí. Vše 
nad 40 tisíc schvaluje ÚMČ. Paní místostarostka Paďourková – kontaktní osoba na ÚMČ. 
 

• Autobus na plavání - nevyřešil se, Magistrát města Brna nepodporuje. Přispívají 9000 Kč na celý školní rok, jeden 
autobus stojí 3000 Kč bez DPH. Mají si pokrýt školy a zřizovatelé. 

 



• Školy v přírodě – zástupce ÚMČ zajímá, proč se nekonají. Proč ÚMČ přispívá, když se nekonají? Co má ÚMČ 
udělat pro větší motivaci? ÚMČ je ochotna zvýšit příspěvek na školy v přírodě. Ředitel školy nechává rozhodnutí 
o organizaci výletů a škol v přírodě na třídních učitelích.  

 
• Zápis do 1. třídy - rodiče byli informovaní jen z půlky. Nebyli informováni o tom, že si mají vyplnit elektronicky 

žádost. V příštím roce bude dodán odkaz na webové stránky, kde rodiče stáhnou žádost. 
 

 
Příští zasedání Školské rady ZŠ Brno, Bednářova 28 proběhne 10. října 2023. 
 
 


